
 گل یسلام جناب دکتر زلف

 .مینیبیم نجایشما رو ا میو خوشحال یبه دانشگاه علامه طباطبائ دیاومد خوش

 هستم ییآقا بنده

 یدانشگاه علامه طباطبائ ییدانشجو یعلم یهامجمع انجمن ریدب

 دهیبه وضوح در جامعه د تونهیدانشگاه م یدانشگاه قلب تپنده جامعه هست، نقش و اثر گذار د،یدونیدکتر همانطور که م جناب

 بشه.

 ینهادها دهیم شیرو افزا یبخش علم یکه اثرگذار یزیاون چ کنن،یکه دارن کارشون رو م یآموزش یهادانشگاه بخش نیهم در

 هاها و انجمنها، کانوناونا هستن مثل تشکل یجانب

. اگر دانشگاه قلب تپنده ستادندیا یو آموزش یفرهنگ یهاتیدارند. حد فاصل فعال یاژهیو گاهیجا یعلم یهاانجمن نیب نیدر ا و

 قلب تپنده دانشگاه هستند.  زین یعلم یهاجامعه هست، انجمن

کنم از شما بابت توجه  یحرکت است. ابتدا جا داره که بنده تشکر و قدردان یالمللنیجشنواره ب یعلم یهارقابت انجمن نیترمهم

 .میو ما شاهد حضور پر رنگ شما در جشنواره بود. دیکه نسبت به جشنواره دار یاژهیو

 کی یما حت ر،یکه چرا در جشنواره اخ نجاستیسوال ا م،یهم اگر هست به شما انتقال ده یبستر فراهم شده تا نقد نیکه ا حالا

هست که اجحاف در  یها در جشنواره حرکت به نوعانجمن یابی! متاسفانه ارزمینداشت یعلوم انسان یعلم یهارتبه برتر از انجمن

 یو تجرب هیعلوم پا یهامتفاوت از انجمن یعلوم انسان یهاکه رقابت انجمن نهیهست. درخواست ما ا یعلوم انسان یهاحق انجمن

 یداور یهافرم رییدر بحث تغ یبه عنوان قطب علوم انسان می. ما حاضردییبفرما یریگیموضوع رو پ نیا میشیباشند. و ممنون م

 .میداشته باش یوزارت همکار نیبا مسئول

و حل مسائل قدم بردارند. اما ساز کار مشخص  ییشناسا یرو دارند که در راستا لیپتانس نیا یعلم یهاگل، انجمن یزلف جناب

 نخبه و فعال دانشگاه وجود ندارد.  انیحل مسائل توسط دانشجو یوزارت برا تیو حما

ها دانشگاه یعلم یهامجمع انجمن رانیهست که دب ازین هاتیصوص رشد فعالدر خ یشیاندحل مشکلات و هم یبعد، برا نکته

برگزار  نیجلسات با مسئول نیا یعلم یهاانجمن اریبس تیمستمر و ماهانه داشته باشند. چرا با وجود اهم یجلسات نیبا مسئول

 !شود؟ینم

 یول شهیرد م یدر دانشگاه یبا سخنران یاها هست. برنامهبرنامه دییها در تادانشگاه یاقهیبرخورد سل یدکتر مسئله بعد جناب

 موضوع مشخص شود نیا یبرا یسازوکار مشخص دی. باشنیم دییتا گهیهمون برنامه با همون سخنران در دانشگاه د

 نیفعال یبرا یو دکتر ارشد یهایابیها و ارزکه در مصاحبه میدار شنهادیدر انجمن هست. ما پ تیفعال ازیدرمورد امت یبعد نکته

 داشته باشند. یهمکار یلحاظ شود تا رغبت برا ژهیو ازیگروه امت دیاسات یدر نظر گرفته شود. برا ژهیو ازیامت یعلم یهاانجمن

 ها لحاظ شود.انجمن نیفعال یبرا یآموزش ازیامت ،یفرهنگ ازیامت یبجا

چه از لحاظ  م،یها داشتانجمن یدر فضا یاآخر جا داره که اعلام کنم، ما به نسبت سال گذشته واقعا رشد قابل ملاحظه در

فعال  انیهست و دانشجو شانیمحترم ا نیمحترم دانشگاه و معاون استیمرهون زحمات ر هانیها که ابرنامه تیفیو چه ک تیکم

 .کنمیتشکر م زانیدانشگاه از زحمات همه عز یعلم یهاانجمن ندهیمند هست. بنده به عنوان نماو دغدغه


